

No. 6465. CONVENTION ON THE HIGH SEAS. DONE AT GENEVA, ON 29 APRIL 1958¹

N° 6465. CONVENTION SUR LA HAUTE MER. FAITE À GENÈVE, LE 29 AVRIL 1958¹

ACCESSIONS

Instruments deposited on:

4 October 1965

UPPER VOLTA

(To take effect on 3 November 1965.)

3 November 1965

MALAWI

(To take effect on 3 December 1965.)

SUCCESSION

In a communication received on 8 October 1965, the Government of Jamaica notified the Secretary-General that it considers itself bound by the ratification by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland of the above-mentioned Convention, which was effective for the territory of Jamaica prior to the attainment of its independence.

ADHÉSIONS

Instruments déposés les:

4 octobre 1965

HAUTE-VOLTA

(Pour prendre effet le 3 novembre 1965.)

3 novembre 1965

MALAWI

(Pour prendre effet le 3 décembre 1965.)

SUCCESSION

Par une communication reçue le 8 octobre 1965, le Gouvernement jamaïquain a notifié au Secrétaire général qu'il se considère comme lié par la ratification du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord de la Convention susmentionnée, qui valait pour le territoire de la Jamaïque avant son accession à l'indépendance.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 450, p. 11; Vol. 458, p. 367; Vol. 463, p. 367; Vol. 505, p. 328; Vol. 510, p. 335; Vols. 520, 521, 523, 525, 539 and 543.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 450, p. 11; vol. 458, p. 367; vol. 463, p. 367; vol. 505, p. 328; vol. 510, p. 335; vols. 520, 521, 523, 525, 539 et 543.